

APECs CANADA - ARCTICNET STUDENT ASSOCIATION

MENTOR AWARD

Call for nominations
Deadline: Oct. 28, 2022

Nominations are open to researchers and community members who have made contributions to research mentorship in the North.

We encourage nominations from a variety of backgrounds, including academics, industry professionals, community members, Elders, educators, and anyone who has made a meaningful impact on polar early career researchers.

For more details on the nomination process and to see past award recipients, go to the APECs Canada - ASA Mentor Award page on the APECs Canada website at <http://apecscanada.wixsite.com/ehpecs/mentor-award>.

APECs CANADA - ASSOCIATION ÉTUDIANTE
ARCTICNET

PRIX DU MENTOR

Appel aux candidatures
Date limite: 28 Oct. 2022

Les nominations sont ouvertes aux chercheur(e)s et aux membres de communautés qui ont contribué au mentorat en recherche dans le Nord.

Nous encourageons les candidatures provenant de milieux diversifiés pour ce prix, notamment universitaire, professionnel, public, membres de communautés, les aînés, les éducateurs et toute autre personne ayant eu un impact significatif sur les chercheur(e)s en début de carrière qui travaillent dans les milieux polaires.

Pour plus d'informations le processus de nomination et pour voir les anciens récipiendaires du prix, visitez www.apecscanada.wixsite.com/ehpecs/mentor-award.